
 

 

De onderstaande toezegging is genoteerd na de beeldvormende raad over de 
parkeervisie 
 
De wethouder zegt toe dat hij de mogelijkheden bekijkt voor fietsparkeren in de 
Amphiongarage. 
 
Het stallen van fietsen in de Amphiongarage lijkt een mooie oplossing om een stalling aan 
deze zijde van de stad te realiseren. Het stuit echter wel op meerdere bezwaren. Zo is de 
hellingbaan van de garage relatief stijl en dus niet prettig om te fietsen en de wandelen. 
Een bezwaar dat nu ook wordt ondervonden bij de Perlsteinstalling. De garage wordt 
afgesloten met een slagboom en deze gaat niet open voor fietsers en het is niet wenselijk 
dat fietsers met de lift een voetgangersuitgang nemen.  
 
De parkeergarage is in het weekend, zeker bij voorstellingen in Amphion, vol en dat is ook 
vaak het moment dat er behoefte is aan een stalling aan die zijde van de stad. Bezoekers 
die hun fiets op willen halen in de nachtelijke uren kunnen niet via de voetgangers ingang 
naar binnen want die gaat alleen open met een parkeerkaart. De beheerders van de 
garage kunnen geen controle houden op de fietsers en geparkeerde fietsen. Die zijn 
belast met de Amphiongarage, Catharinagarage en de Varkensweide. Dus een extra 
beheerder is een vereiste 
 
Tot slot is de afstand van de mogelijke stalling in de garage (hellingbaan) tot de 
binnenstad  nog relatief groot en dit kan een belemmering vormen voor fietsers  
 
Naar onze mening zijn er te veel belemmeringen om een stalling te vestigen in de garage. 
Wij zijn van mening dat een stalling bij de D-toren meer effect zal hebben. 
 
 


